
Mária Šišková odporúča Život a Červené víno. 
  
Narodila sa síce v Trnave, ale väčšinu svojho života žije v Piešťanoch. Je absolventkou Vysokej 
školy ekonomickej v Bratislave. V roku 2012 prevzala vedenie Ligy proti rakovine po jej 
dlhoročnej predsedníčke pani Irene Michnovej. Sama zápasila so silou tejto choroby 
a dokázala s ňou úspešne bojovať. Svoje životné skúsenosti z profesionálneho života i z boja 
proti rakovine využíva v práci predsedníčky piešťanskej pobočky Ligy proti rakovine. Výsledky 
práce svedčia o tom, že jej zanietenie sa vypláca. 
  
Ako ste trávili leto? 
Leto trávim najradšej v kruhu priateľov a rodiny, rada chodím do prírody, k vode i na rôzne 
kultúrne podujatia. Toto leto som nemala dovolenku v pravom slova zmysle, ale bola som na 
mnohých pekných   miestach a zúčastnila som sa  zaujímavých akcií. Napríklad s priateľom 
som bola  na Olympiáde parkinsonikov,  s členmi Ligy proti rakovine na rekondičnom pobyte 
v Jasnej, s mototuristami na Liptove, so Spievankami sme prispeli k slávnostnej atmosfére 
predstavenia erbu obce Ratnovce a nejaký čas som strávila i s vnúčikom v Orlických horách.  
  
Čo by ste rada ukázali svojim zahraničným hosťom v Piešťanoch a okolí? 
Rada sa túlam aj po okolí Piešťan. Myslím, že máme pekné miesta, kam sa dá vybehnúť a že 
máme čo ponúknuť aj návštevníkom. Krásny výhľad na mesto je napr. z Červenej veže, rada 
chodím na Havran, do nášho parku, na Sĺňavu, kde sa každoročne koná festival country 
hudby Lodenica, ktorý taktiež rada navštevujem. Zaujímavé je otvorenie  kúpeľnej sezóny 
spojené  so sprievodom mestom, ale aj  prehliadka aranžovania kvetov Victoria Regia. Hostí 
by som určite zaviedla aj na Kúpeľný ostrov so vzácnymi drevinami a krásne udržiavaným 
parkom, odporučila by som im aj mnohé kultúrne, divadelné, hudobné a filmové podujatia, 
ktorých mesto Piešťany ponúka i v letnom období naozaj veľa. Veľmi sa mi páči každoročná 
akcia – Medzinárodné spevácke kurzy Petra Dvorského - bola som na všetkých vystúpeniach 
a aj na krásnom finálovom koncerte v Kongresovej hale na Kúpeľnom ostrove. 
  
Máte rada knihy? Čo by ste nám odporučili na čítanie? 
Som šéfkou piešťanskej pobočky Ligy proti rakovine, vediem jej agendu, spoluorganizujem 
rôzne akcie pre členov i pre verejnosť (naposledy to bol Deň narcisov) a som pomerne 
vyťažená, takže na čítanie veľa času nemám, ale ak sa mi podarí utrhnúť si trochu času, rada 
si sadnem aj k dobrej knihe, pri ktorej sa dá príjemne zrelaxovať. V poslednej dobe ma 
zaujala kniha "Sushi v dushi", v ktorej Denisa Ogino na základe vlastných skúseností približuje 
život, myslenie, tradície i rodinné pomery v Japonsku, kam odišla ako mladá Slovenka 
pôvodne len nakrátko za prácou, ale zaľúbila sa do príťažlivého mladého Japonca, vydala sa a 
zostala tam 10 rokov. Akokoľvek sa však snažila prispôsobiť sa japonskému mysleniu, cíteniu 
a životnej filozofii, nedopadlo to šťastne, rozviedla sa a vrátila sa s malým synčekom na 
Slovensko. Knihu spracovala a vydala Evita Urbaníková v roku 2012. 
  
Vaše rodné meno je Hečková a pochádzate dokonca aj zo Suchej nad Parnou. Máte rada 
Červené víno? 
Ako rodáčka zo Suchej nad Parnou, odkiaľ pochádzal i spisovateľ a môj menovec František 
Hečko, by som chcela upriamiť pozornosť  na knihu "František Hečko: Život a Červené víno"  
 z pera jeho dcéry Magdalény Hajnošovej (vyšla v roku 2015). Je to zaujímavé priblíženie 
osudov spisovateľa na základe spomienok dcéry, ktorá čerpala i z bohatého rodinného 



archívu o pozadí vzniku známeho románu Červené víno, ktorý v roku 1976 sfilmoval Andrej 
Lettrich ako úspešnú televíznu trilógiu so Štefanom Kvietikom a Milkou Vašáryovou                
v titulných úlohách. Zúčastnila som sa i na prezentácii tejto knihy v Suchej nad Parnou za 
účasti autorky, od ktorej mám aj venovanie.  
 

Ďakujeme za inšpiráciu. Z toho vypláva, že sa rada zúčastňujete kultúrnych podujatí. 
Áno, mám rada Lúčnicu a ostatné predstavenia v Dome umenia, rada sa v Dome umenia 
zastavím v stálej expozícii Alojza Majerníka. Mám od neho tiež obraz, ktorý si veľmi vážim. 
Moje návštevy kultúrnych podujatí závisia od času. Ale ak je niečo zaujímavé, rada si užívam 
kultúru a umenie. 
 
 

Čo vás čaká v najbližšom období? 
Teraz sa venujem príprave slávnostného  stretnutia našich členov pri príležitosti 25. výročia 
založenia našej pobočky Ligy proti rakovine, ktoré bude 15. novembra o 15.00 hod.                   
v priestoroch KSC Fontána. 
  
Ďakujeme za rozhovor, nech vám stretnutie dopadne podľa vašich predstáv. Prajeme veľa 
zdravia a úspechov v osobnom živote i v práci v Lige proti rakovine. 
 


